
中国科学院上海营养与健康研究所实习生协议书
Shanghai Institute of Nutrition and Health, CAS
Internship Agreement
甲方：导师：                   中科院上海营养与健康研究所
Party A: Supervisor:                    Shanghai Institute of Nutrition and Health, Chinese Academy of Sciences. 
乙方：姓名：                   大学：                                  学院/系：                    专业：                     本科生/硕士/博士研究生：                  
年级：                。身份证/护照号码：                             
Party B: Name:                University：                                
College/Department：                          Major：                  
Grade:                  
Grade undergraduate/master graduate/ Ph.D graduate student                  
ID/passport Number                            .

为促进研究所与国内外高校及科研单位的合作与交流，进一步加强和规范对实习生的管理，经甲、乙双方协商一致，达成如下协议：

The purpose of this agreement is to standardize intern management and improve the research collaboration and scientific communication between our institute and other universities, research units.

The contracting parties agree the following documents. 
一、 甲、乙双方同意, 乙方自      年    月    日至       年    月     日到甲方实习。

1. Party A and Party B agree that   party B     is granted to take intern from                   .to                   .
二、乙方在甲方实习期间，甲方指派            对其进行工作指导。甲方导师应负责提供乙方进行科研实习工作必要的研究条件，并酌情给予每月人民币                                                        _______元的生活津贴。甲方不再承担乙方研究工作内容外发生的费用。
2. During the internship period, Party A shall assign                    to supervise Party B. Party A will provide necessary research condition and pay    RMB       allowance(including medical payment, transportation and accommodation, etc) per month to Party B based on his /her qualification. Party B will cover all other expenses (see article 5 for research expenses) by himself/herself. Party A shall not provide accommodation for Party B.
三、乙方的科研经费和研究题目等有关科研工作的问题，由甲方导师和乙方协商确定。乙方在甲方实习期间，所取得的成果（论文、专著、获奖、专利等）均属甲方和乙方共同所有。此外，乙方撰写与在甲方实习工作内容相关的论文中应署甲方名称，并注明由甲方支持并资助。

3. The detailed decision about research funds, research topic and related research work should be discussed and determined by two parties.
Party A shall be the correspondence author and own the property of the production (publications, papers and patents etc) engendered during the internship period, as well as it must be marked that the publications are supported and funded by Party A. 
四、甲方不负责乙方有关学分、学籍、学位论文答辩、学位授予、毕业分配及保险等方面的事宜。

4. Party A is not responsible for intern’s credit, studentship, degree thesis defense, degree conferment, employment and insurance matters

五、乙方在甲方工作期间，必须严格遵守研究所各项规章制度，如因违反规定而造成事故或损失的，须追究本人责任。视事故和损失情况，甲方有权终止协议并对乙方作出相应处罚。

5. During the work period in the institute, Party B must strictly obey the regulations of SINH. If causing the accident and losing due to breaking the regulations, Party B must be responsible to the result. Party A has the right to stop this agreement and punish Party B depends on the result of accident and losing.
六、乙方在实习工作结束一周内，必须向甲方移交全部原始实验记录和数据记录，归还所用仪器、设备及其它物品等，并提交实习工作总结，办理离所手续。

6. Party B must hand up all original experiment records , return back all machines、equipments and relative stuff, submit internship summary within one week after he/she finishes the internship. Party B can not leave the institute until obtaining his/her supervisor's permission.
七、本协议一式四份，甲、乙双方及其所在单位各一份，四份均具有同等效力。

7. This agreement has four copies. Party A, Party B, Party A’s institute and Party B’s current school all keep one copy. Four copies have the same force.
八、本协议如有未尽事项，经双方协商后随时协商后另附。
8. Endorsement can be attached to this agreement after both parties’ discussion and permission.
甲方单位（盖章）                      乙方所在系或院（盖章）

甲方导师（签字）                      乙方学生（签字）
Party A’s institute seal                     Party B’s school seal  
Party A’s signature                        Party B’s signature
 201  年   月   日                     201  年   月   日                                                                                    

Yy     mm   dd                       yy     mm   dd                                          

